

**FOODEAL**

T R A D I N G

## THE FOOD DEAL COMPANY PROFILE

---

## TABLE CONTENT

About Us	03
	04
Vision	05
Mission	06
Our Story	07
Our Products	08
	16

# About Us

**Food Deal** is your easiest way to the highest quality of food. Providing a wide variety that includes unrefined, minimally processed foods such as vegetables and fruits, whole grains, healthy sources of protein as well as cooked, canned, frozen, and packaged processed foods.

We're the future of B2B Food Wholesale Market, combining the vast variety of produce options with the best quality and the versatile worldwide Import/Export approach. We're constantly searching for businesses in the food industry that are up to the high standards of our Marketplace.

Choosing our providers is what makes us different. With top-notch quality standards, we showcase what's best in the market in one place, right to your convenience.

Our process is supervised by experts all over the world to ensure the perfection of our displayed products. Believing that quality is key, always striving for the best



فوود دييل هي طريقك السهل للمنتجات الغذائية العالية الجودة  
نوفر أكبر تشكيلة من المنتجات الغذائية المعالجة أو الغير معالجة  
مثل الخضراوات, الفاكهة, الحبوب الكاملة, مصادر البروتين الصحية  
المطبوخة والطازجة, المعلبات, والمجمدات وغيرها

نؤمن بأننا مستقبل سوق الجملة الغذائي, فنحن نجمع بين استيراد  
وتصدير كل ما هو مختلف وصعب الوصول إليه وكل ما هو متوفر  
بجودة قليلة

بحثنا عن أفضل الموردين هو ما يميزنا. لا نقبل إلا بأعلى جودة في  
الاستيراد لعرضها في سوقنا بشكل سهل وسلس لراحة عملائنا  
عمليات بحثنا واستيرادنا يشرف عليها خبراء المجال  
مؤمنين بأن الجودة هي الحل, نسعى دائما لتقديم الأفضل





# Vision

Food Deal is committed to provide the premium quality of food with affordable prices, and no matter where you are, we're closer than ever. We take pride in our certified packing techniques to ensure that your food is well protected during its journey.

Aspiring one day to be the lead between **B2B** Wholesale Food Marketplaces both in the Middle-East and around the Globe. Hoping for a world where high-end food is always at easy-access. We aim to source the widest variety of food, all times and with an elite quality.

فوود ديبل ملتزمون بتوفير كل ما هو فائق الجودة بأسعار في أيدي الجميع. أينما كنت, نحن أقرب مما تتخيل فخورون بتكنولوجيا تغليفنا المعتمدة التي تضمن لك سلامة المنتجات خلال رحلتها إليك نسعى لنكون واحدة من الشركات الرائدة في مجال الجملة في الشرق الأوسط والعالم

آملون في عالم أفضل حيث الطعام ذو الجودة العالية في أيدي الجميع. نعمل لتحقيق غايتنا في توريد أكبر تشكيلة من المنتجات الغذائية من جميع أنحاء العالم في كل الأوقات بأعلى جودة ممكنة

# Mission

We know how food safety is important—especially in the food industry. We noticed a gap and after a lot of thorough planning and market researching, we are ready to fulfill it.

We've created strict guidelines that allow us to carefully monitor and control our warehouse to ensure that your global orders are delivered with safe, secured packaging and at the freshest state possible.

مدركين أهمية الأمن الغذائي خاصة لجهة المستهلك، لاحظنا فجوة كبيرة. ومن بعد الكثير من التخطيط والبحث نحن جاهزون لملئها خصصنا قواعد صارمة تساعدنا في التحكم ومراقبة مخازننا لضمان تسليم الطلبات بأكثر تغليف آمن وفي أكثر حالة طازجة.



# Our Story

It all started at one of the fanciest food chain restaurants where lifetime friends agreed to meet. Deciding upon a couple of dishes as appetizers and a couple of other entrees, they were shocked to find that even though these dishes were on the menu, they were not available due to ingredients' shortage in the market.

With their rising entrepreneurs' minds, they founded Food Deal aspiring to fill all the gaps in the Food Industry Market. Sourcing from all around the globe, providing the most versatile options with competitive prices. Hoping for a world where access to high-quality Foods is not a luxury, yet a right.

عندما قرر مؤسسي فوود ديبل الذهاب لأحد سلاسل المطاعم الفاخرة، هنا بدأت القصة

عند طلبهم لعدة أطباق صدموا بعدم توافرها رغم عرضهم في قائمة الطعام، مما أدى لاكتشافهما ثغرة نقص التوريد الغذائي في السوق

بخبرتهما الطويلة في مجال المنتجات الغذائية والأمن الغذائي قررا تأسيس فوود ديبل طامحين في سد كل ثغرات السوق

بالتوريد من كل أنحاء العالم وفرنا أضخم تشكيلة متنوعة من كل ما هو نادر وبأسعار تنافسية

آملين في عالم ليس الحصول فيه على طعام ذو جودة عالية رفاهية، بل حق



# Our Products

---

- Ghee & Vegetable Oil
- Flour
- Dairy Products
- Frozen Fish & Seafood
- Vegetables & Fruits
- Fresh & Chilled & Frozen Meat
- Baby Food
- Grains, Cereals & Legumes
- Food & Beverages





# ● Ghee & Vegetable Oil

Explore an extensive range of high quality vegetable oils with excellent sensory profiles and good bake-through quality ideal for a wide range of applications or a tasteful 100% natural ghee and its products.

اكتشف مدى واسع من الزيوت النباتية ومنتجات السمن والزبد عالية الجودة ذات الرائحة الطبيعية، النكهات الأصلية، وخصائص الطبخ المثالية.



# ● Flour

We supply premium quality flour that encompasses all measurable parameters that are related to wheat or any cereal flour used to produce baked goods, snacks and many other products.

نوفر أجود أنواع الدقيق من القمح، الذرة، وكل الحبوب التي تستخدم في الخبز، صنع الرقائق وغيرها.



# ● Dairy Products

Sourcing Dairy and its products from global farms that have passed Reliable Pasteurization, Laboratory Testing and include Pure Cultures of Bacteria that are up to the latest international standards.

نستورد كل الألبان ومنتجاتها من مزارع عالمية مرت بعمليات بسترة موثوقة، اختبارات معملية دقيقة ويحتوي على بكتيريا طبيعية تساعد في صحة الهضم تواكب المعايير العالمية.



# ● Frozen Fish & Seafood

Supplying excellent value, high quality fresh and frozen fish from all over the world to all over the world.

نورد الأسماك ومنتجاتها ذات أعلى القيم الغذائية وأكثرها جودة من جميع أنحاء العالم لكل أنحاء العالم.



# ● Fresh & Chilled & Frozen Meat

We prioritize the freshness of our meat products in different states. We exclusively trade in what's prominent in quality and unmatched in hygiene. We ensure the absence of any chemical additives and we guarantee the safety and organicity of our products.

نعطي الأولوية دائما للحوم الموردة، إن كانت طازجة أو مجمدة. نتاجر بشكل خاص في كل ما هو مميز الجودة ومدبوح بطرق آمنة. نكفل عدم وجود أي إضافات كيميائية لضمان سلامة المنتجات وعضويتها.



# ● Baby Food

We are very keen in providing nutritious food for babies all around the world. The safety and nourishment of children is one of our prime considerations. We are very diligent in supplying healthy food that would assure the well-being of young ones.

نحرص على توفير كل ما هو مغذي لكل أطفال العالم حيث أمانهم وتغذيتهم من أهم إعتبارات فوود دييل الرئيسية ونجتهد دائما للتوريد من أفضل المصادر لضمان صحة صغارنا.



# ● Grains, Cereals & Legumes

We take heart in the freshness and quality of our produce. We trade grains and cereals scarce from the market, rich in quality and nutrition.

نفتخر بجودة ونضارة حبوبنا ونسعى دائما لإيجاد مصادر لكل الحبوب الغذائية النادرة في الأسواق.



# ● Food & Beverages

Any processed foods you can imagine as well as any natural or processed beverages, we supply it all with outstanding packaging to meet all the transportation safety measures.

لدينا كل أنواع الأغذية أو المشروبات المصنعة, نوفره لك بأعلى جودة في التغليف لضمان سلامة العبوات خلال كل ظروف النقل.





# ● Vegetables and Fruits

Fresh, Juicy and Nutritious. We sustain a very high standard when it comes to produce, exporting and importing what's only premiumly hygienic and organic.

طازج، مثمر وصحي. نضمن أعلى معايير الجودة فيما يتعلق بالمزروعات. نستورد ونوره كل ما هو فائق وعضوي.



# FOOD DEAL

T R A D I N G

CONTACT US

 +971 4 268 2299

 [www.fooddealtrading.com](http://www.fooddealtrading.com)

 [info@fooddealtrading.com](mailto:info@fooddealtrading.com)